

國立中興大學應用經濟學系林英祥教授競賽績優獎學金

Department of Applied Economics, National Chung Hsing University, Professor Lynn
Y.S Lin Sport Competition Application Form

中華民國106年1月12日第二次應用經濟學系第二次系務會議通過

Approved at Second Administrative Meeting on January. 12th, 2017

一、目的：為獎勵本系學生參加各項校內外競賽成績優良，以激勵士氣，創造佳績為系爭光，特訂定「國立中興大學應用經濟學系林英祥教授競賽績優獎學金」（以下簡稱本獎學金）。

Article I. Purpose: To reward the students of our department with excellent performances in various competitions inside and outside the school, to motivate morale and create good results for the glory of the department, specially set up the "National Chung Hsing University Applied Economics Professor Lin Yingxiang Competition Excellence Scholarship" (hereinafter referred to as scholarship).

二、對象：凡代表本系參加校內、全國或國際性競賽活動獲獎之學生。

Article II. Rewarded objects: Students who represent the department and receive awards in the school, national or international competitions.

三、獎勵類別：

(一)一般獎勵：參照本校學生獎懲辦法，予以敘獎，並頒贈獎狀。

(二)獎學金獎勵：參照下表標準，並於審核獎勵金時將參賽隊伍數列入考量酌予獎勵。

1. 全國性競賽：

名次	第一名	第二名	第三名	第四名
團體	5,000元	4,500元	4,000元	3,500元
個人	2,000元	1,500元	1,000元	1,000元

2. 校內、外競賽：

名次	第一名	第二名	第三名	第四名
團體	3,500元	3,000元	2,500元	2,000元
個人	1,500元	1,300元	1,000元	1,000元

3. 國外競賽之獎勵標準依前款標準加倍發給。

Article III. Award categories:

1. General Awards: According to the students' rewards and punishments, they will be awarded prizes and awards.
2. Scholarship Awards: According to the following table standards, the competition team numbers will be included in the discretionary prize when reviewing the prize money.

(1) National competitions :

Ranking	First	second	third	fourth
Group	NTD5,000	NTD4,500	NTD4,000	NTD3,500
Individual	NTD 2,000	NTD 1,500	NTD 1,000	NTD1,000

(2) On-campus and off-campus competition :

Ranking	First	second	third	fourth
Group	NTD 3,500	NTD 3,000	NTD 2,500	NTD 2,000
Individual	NTD 1,500	NTD 1,300	NTD 1,000	NTD 1,000

- (3) The prizes for foreign competitions are doubled according to the previous standard.

四、申請流程：獲得名次之團體或個人，於競賽後1個月內填妥申請表(如附件一)並檢附相關證明文件，向系辦提出申請，由系主任審核後頒發獎勵金；符合本校學生獎懲要點者，則提送學校敘獎。

Article IV. Application process: The group or individual who won places/ got the top four ranking need to complete the application form (find it as attached number 1) within one month after the competition and attach relevant supporting documents to submit to the department office, and the award will be awarded by the head of department after examination; Those who meet the student's rewards and punishments in the school will be given a school award.

五、競賽項目經主辦單位提供獎金者，不再頒發獎金。

Article V. If the competition award has already provided by the organizer, no bonus will be awarded.

六、所得之團體獎狀或獎盃送系辦公室陳列，及將訊息公告系網頁最新消息榮譽榜，並同意配合招生進行宣傳。

Article VI. The resulting group awards or trophies will be sent to the office for display, and the information will be posted on the website's latest news honor list, and agree to cooperate with the admissions students for publicity.

七、本要點經系務會議通過後實施，修正時亦同。

Article VII. This point is implemented after the passage of the department meeting, and the same is true when the amendment is made.